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§ 1  
Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppet. En presentationsrunda följer.  

§ 2  
Justering av dagens protokoll 
Sebastian Malmqvist utses att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll. 

§ 3  
Godkännande av föredragningslista 
Föredragningslistan godkänns. 

§ 4  
Anmälan av protokoll och beslut 
a) Föregående protokoll 2024:08 
b) PD-beslut TH 2024:02 Överföring av medel 
c) PD-beslut TL 2024:08 Överföring av medel 
 
Protokollet och besluten läggs till handlingarna. 

§ 5  
Beslut om vice ordförande i Utbildningsnämnden Dentmed 
Karin Garming Legert föredrar ärendet.  

Utbildningsnämnden Dentmed beslutar: 

att utse Nikolaos Christidis till vice ordförande i UN Dentmed, att gälla från 2025-02-13 
tills vidare. 

§ 6  
Rapport från SSK 
Elisabeth Augustinsson Palmqvist informerar om arbetet som skett under 2024 inom den 
studiesociala kommittén. SSK träffas 2-3 gånger per termin; det ingår lärarrepresentanter, 
varav en är verksamhetschef för Universitetstandvården, samt studentrepresentanter som 
tillför mycket. SSK är ett forum där lite obekväma ämnen kan tas upp och diskuteras även 
om alla frågor inte går att lösa. Frågor som SSK har arbetat med under föregående år 
inkluderar: 

- Undervisningsrelaterade frågor, både teoretiska och kliniska 

- Samarbetet mellan lärare och studenter 

- Funkisintygen och hur de fungerar, OF har gjort en enkät om detta som SSK 
diskuterat 

- Tillgång till mensskydd och byte av kläder då en majoritet av studenterna är kvinnor 

- Studentengagemang/kursenkäter 
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§ 7  
Beslut om nya återrapportering för 2024 och kvalitetsplaner för 2025 
Bilaga: Återrapport och kvalitetsplaner dnr 1-193/2025 (TL), 1-194/2025 (TH), 1-195/2025 
(KUT), 1-196/2025 (Institutionen för odontologi) 

Karin Garming Legert, Sebastian Malmqvist och Nikolaos Christidis föredrar ärendet 

Institutionen och programmen ska återrapportera utbildningsuppdraget för 2024 och 
kvalitetsberättelse för 2024/kvalitetsplan för 2025 till Kommittén för utbildning. Beredning 
har skett i Beredningsgruppen för utbildningsfrågor. 

Vid genomgången lyfts problemet med bristande patienttillgång (antal och rätt patienter) 
på Universitetstandvården, vilket kan påverka utbildningens kvalitet. Detta ska förtydligas i 
återrapportens avsnitt om effektivt resursutnyttjande. 

Utbildningsnämnden Dentmed beslutar: 

att fastställa att fastställa återrapporten och kvalitetsplanerna enligt förslag och med 
tillägget ovan. 

§ 8  
Rapport om genomströmning 
Paula Karlsson presenterar statistik avseende genomströmning på tandhygienist- och 
tandläkarprogrammet (poängproduktion, examensfrekvens och aktivitet på förväntad 
studietermin). För tandhygienistprogrammet varierar genomströmningen relativt mycket 
mellan de olika studentkullarna. För tandläkarprogrammet är genomströmningen bättre för 
urvalsgruppen TAPIL än för betygs- och högskoleprovsgruppen.  

§ 9  
Utvärdering TAPIL  
Dnr 1-197/2025 

Paula Karlsson informerar om uppföljningen av det alternativa urvalet TAPIL för 
antagningsomgångarna 2016-2018, i enlighet med KI:s riktlinjer för användningen och 
kvalitetssäkringen av lokalt beslutade urvalsgrunder. Dokumentet är under arbete och 
kommer att fastställas av TAPIL-kommittén innan deadline den 28 februari.  

§ 10  
Information från avnämaren 
Punkten utgår. 

§ 11  
Information från studentkåren  
Studentrepresentanterna meddelar att överlämning av styrelseposter pågår. Vid det första 
utskottsmötet för utbildningsutskottet har svarsfrekvensen på kursenkäterna diskuterats. 
Vissa incidenter inom undervisningen/kliniken har inte anmälts, vilket gör det svårt att följa 
upp dem – processen för detta håller på att ses över. Karin Garming Legert informerar att 
det har kommit in flera ärenden i IA, så OF:s arbete har gett effekt. OF jobbar med förnyelse 
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av fanan. Kåren har även arbetat med att se till att OF-medlemmarna kommer in i olika 
system.  

§ 12  
Information om internationalisering 
Jonas Erdenborg informerar att tre tandhygieniststudenter är på utbyte, två i Lissabon, en i 
Rom. De har precis påbörjat utbytet som fungerar bra; de är på kliniken och har träffat 
patienter. Det är två inresande från Lissabon och en från Köpenhamn. De inresande 
tandhygieniststudenterna deltar bland annat i en undervisningsaktivitet med 
tandläkarstudenter.  

Nikolaos Christidis informerar att det är 14 utresande och 16 inresande studenter på 
tandläkarprogrammet. Flera internationaliseringsaktiviteter är planerade under våren, till 
exempel med inkommande lärare från Makerere och Harare. 

§ 13  
Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

 

 

Vid protokollet 

Paula Karlsson 

Justeras Justeras 

Karin Garming Legert Sebastian Malmqvist 
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§ 1  
Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppet. 

§ 2  
Justering av dagens protokoll 
Nikolaos Christidis utses att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll. 

§ 3  
Godkännande av föredragningslista 
Föredragningslistan godkänns. 

§ 4  
Anmälan av protokoll och beslut 
a) Föregående protokoll 2025:01 
b) Ordförandebeslut 2025:01 Beviljade medel för pedagogisk utveckling 
c) PD-beslut TL 2021:01 Överföring av medel, Core Faciliteter 
 
Protokollet och besluten läggs till handlingarna. 

§ 5  
Rapport om digital (o)tillgänglighet i Canvas 
Åsa Wiksten som är institutionens Canvas Champion informerar om en rapport om den 
digitala tillgängligheten i lärplattformen Canvas. Rapporten har granskat 40 kurser på grund 
och avancerad nivå på KI, samt även vissa kurser inom kompletteringsutbildning, 
forskarutbildning och uppdragsutbildning. Resultatet var blandat, sämst resultat var för 
frågan som handlar om huruvida sidor är skapade och strukturerade enligt 
tillgänglighetsdirektivet. Åsa informerar att hon har gått igenom vissa delar i våra kursrum 
(startsida och kontaktuppgifter); det finns en förbättringspotential avseende till exempel 
tillgänglighetskrav, länkar och filmer. Mallen för kursrum i Canvas ska uppdateras, sedan ska 
den användas i de olika kurserna på tandläkarprogrammet. Behöver även diskutera hur 
kursrummen i Canvas för tandhygienistprogrammet ska vara strukturerade. Det är planerat 
att ha en workshop för kursansvariga lärare den 28/8 om Canvas och kursrummen.  

§ 6  
Beslut om reviderade kursplaner TH 
Bilaga: Kursplaner 

Sebastian Malmqvist föredrar ärendet. Samtliga kursplaner har uppdaterats gällande viss 
formatering för eventuella moment/moduler och i litteraturlistan pga. övergången i 
utbildningsplanering från Selma till Ladok. De har också uppdaterats med ny formulering 
under rubriken Övergångsbestämmelser, som tydliggör att det gäller examination avseende 
hela den tidigare kursplanens ordning, inte bara litteraturlistan/lärandemålen. Övriga 
förändringar listas nedan. Beredning av kursplanerna har skett i programrådet.  
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Tandhygienistprogrammet/uppdragsutbildningen 

Kurskod Kursnamn Ändringarna gäller Gäller från 
1TY007/9TY007 Oral hälsa - teori 3 Särskild behörighet, examination HT2025 

1TY008/9TY008 Oral hälsa - klinik 3 Särskild behörighet, litteratur HT2025 

1TY009/9TY009 Medicinska och odontologiska ämnen 3 Särskild behörighet HT2025 

1TY010/9TY010 Samhälls- och beteendevetenskap 1 Särskild behörighet, litteratur HT2025 

1TY016/9TY016 Oral hälsa - teori 5 Särskild behörighet, mål, examination HT2025 

1TY017/9TY017 Oral hälsa - klinik 5 Särskild behörighet HT2025 

1TY018/9TY018 Oral hälsa – vetenskap 3 Särskild behörighet HT2025 

1TY019/9TY019 Tobaksprevention och tobaksavvänjning Särskild behörighet, examination HT2025 

1TY024/9TY024 Oral hälsa – teori 1 (Ny version av kursplanen) Innehåll HT2025 

 
Utbildningsnämnden Dentmed beslutar: 

att fastställa reviderade kursplaner enligt bilaga. 

§ 7  
Beslut om reviderade kursplaner TL 
Bilaga: Kursplaner 

Nikolaos Christidis föredrar ärendet. Samtliga kursplaner har uppdaterats gällande viss 
formatering för eventuella moment/moduler och i litteraturlistan pga. övergången i 
utbildningsplanering från Selma till Ladok. De har också uppdaterats med ny formulering 
under rubriken Övergångsbestämmelser, som tydliggör att det gäller examination avseende 
hela den tidigare kursplanens ordning, inte bara litteraturlistan/lärandemålen. Övriga 
förändringar listas nedan. Beredning av kursplanerna har skett i programrådet.  
 

Tandläkarprogrammet 
Kurskod Kursnamn Ändringarna gäller Gäller från 
2TL055 Professionell utveckling 2 Lärandemål, innehåll HT2025 

2TL076 Kariologi 2 Särskild behörighet, litteratur HT2025 

2TL077 Parodontologi 2 Särskild behörighet HT2025 

2TL079 Käkkirurgi 1 Särskild behörighet HT2025 

2TL088 Professionell utveckling 4 - kliniken Mål, innehåll, arbetsformer, 
examination, litteratur 

HT2025 

2TL091 Protetik 3 Särskild behörighet, litteratur HT2025 

2TL093 Orala sjukdomar Särskild behörighet HT2025 

2TL101 Odontologisk radiologi 3 Särskild behörighet HT2025 

2TL102 Allmän tandvårdsklinik 1 - vuxna Särskild behörighet HT2025 

2TL103 Allmän tandvårdsklinik 1 - barn Särskild behörighet HT2025 

2TL104 Käkkirurgi 2 Särskild behörighet, arbetsformer, 
examination 

HT2025 

2TL106 Orofacial smärta och käkfunktion 3 Särskild behörighet, lärandemål HT2025 

 
Utbildningsnämnden Dentmed beslutar: 

att fastställa reviderade kursplaner enligt bilaga. 
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§ 8  
Beslut om reviderad kursplan KUT 
Bilaga: Kursplaner 

Nikolaos Christidis föredrar ärendet. Utöver text under Övriga föreskrifter har kursplanen 
uppdaterats i litteraturlistan pga. övergången i utbildningsplanering från Selma till Ladok. 
Den har också uppdaterats med ny formulering under rubriken Övergångsbestämmelser, 
som tydliggör att det gäller examination avseende hela den tidigare kursplanens ordning, 
inte bara litteraturlistan/lärandemålen. Beredning av kursplanen har skett i KUP-KUT. 
 

Kompletterande utbildning för tandläkare 
Kurskod Kursnamn Ändringarna gäller Gäller från 
7KT015 Vetenskapligt arbete 1 Övriga föreskrifter  HT2025 

 

Utbildningsnämnden Dentmed beslutar: 

att fastställa reviderad kursplan enligt bilaga. 

§ 9  
Diskussion om delegering av beslut om reviderade kursplaner   
Karin Garming-Legert föredrar ärendet. UN diskuterar beslutsrätten gällande reviderade (ej 
nya) kursplaner. Att delegera beslutsrätten till respektive programdirektor skulle underlätta 
beslutsfattandet i förhållande till deadline för inläggning i Ladok; det framkommer dessutom 
sällan något nytt vid UN-mötena som föranleder förändringar i föreslagna revideringar. Å 
andra sidan är det en kvalitetskontroll om beslutsrätten ligger kvar hos UN. Diskussionen 
utmynnar i att inga förändringar i delegationen görs, men att vi kommer att förenkla 
genomgången av kursplanerna vid UN-mötena på olika sätt. 

§ 10  
Diskussion om delegering av beslut om stipendier på TL 
Karin Garming-Legert föredrar ärendet. UN diskuterar om beslutsrätten gällande fördelning 
av medel från Fru Wilhelmina Hiertas stipendiestiftelse och Odontologiska föreningens 
stipendiestiftelse ska delegeras av UN till programdirektor. Då studenterna oftast är jäviga 
och inte kan delta i beslutet och inget beslutsunderlag skickas till UN innan mötet utan 
presenteras vid sittande bord skulle det underlätta beslutsprocessen om PD kan fatta 
beslut om fördelningen av medel. UN diskuterar frågan som kommer tas upp igen vid ett 
kommande möte. Paula Karlsson ombeds att innan dess kontrollera med stiftelseansvarig 
på KI om delegation till PD är möjlig då det inte är institutionen för odontologi som förvaltar 
stiftelserna.  

§ 11  
Beslut om urvalsprocess utresande studenter TL 
Dnr: 3-1477/2025 

Bilaga: Förslag till beslut 
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Nikolaos Christidis föredrar ärendet. Förslagna förändringar syftar till att kvalitetssäkra 
processen och tillse att studenterna som åker på utbyte har förutsättningar att genomföra 
utbytet på ett bra sätt och att kunna slutföra de egna studierna på KI vid hemkomst.  

Utbildningsnämnden Dentmed beslutar: 

att fastställa följande förändringar i tandläkarprogrammets urvalsprocess för 
utbytesstudier från och med VT26, enligt förslag: 

- Studenten ska vid tiden för ansökan vara godkänd i samtliga kurser termin 1-8 för 
att gå vidare i urvalsprocessen, istället för nuvarande krav på behörighet till termin 
9/10.  

- En kort intervju ska genomföras för att gå vidare i urvalsprocessen, istället för det 
nuvarande motiveringsbrevet.  

§ 12  
Patientnöjdhetsenkäten 2024 
Bilaga: Rapport 

Karin Garming Legert informerar om resultaten i patientnöjdhetsenkäten som gjordes under 
2024. Den visar att de allra flesta patienterna är nöjda; ett flertal personer har dock påpekat 
att det varit svårt att hitta/det har varit bristfälligt skyltat.  

§ 13  
Rapport om inkomna remisser 
Paula Karlsson informerar om remisser och svar gällande: 

- Anvisningar för examination 

- Anvisningar för tillgodoräknande 

- Strategi för rekrytering av studenter 

UN diskuterar därefter frågan om tillgodoräknande och studenters återkomst i studier.  

§ 14  
Information från avnämaren 
Silvio Kosovic informerar att FTV jobbar med de nya åldersintervallerna för barn/vuxna som 
kan påverka behandlingspanoramat. De har annons ute för nyutexaminerade 
tandhygienister och tandläkare och hoppas på många sökande.  

§ 15  
Information från studentkåren  
Dominique Bellerud informerar att många studenter kommer att uppskatta att kursrummen 
i Canvas gås igenom, vissa av dem är lite ostrukturerade. Arbetsmarknadsdagen hölls 
nyligen, den var mycket lyckad. Som ordförande för utbildningsutskottet har hon utsett en 
student att ansvara för miljöarbete. Hon kommer att delta i en workshop med KU. Ibrahim 
Firas informerat att OF fick 30-40 nya medlemmar vid AMD då ett flertal hade missat att 
anmäla sig tidigare. Josephine Srifa informerar att ett odontologiskt studentforum snart ska 
hållas med alla OF:s studentrepresentanter. 
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Karin Garming Legert meddelar att tre olika förfrågningar har inkommit om studenters 
deltagande i forskningsprojekt, hon skickar det till Dominique/utbildningsutskottet. 

§ 16  
Information om internationalisering 
Jonas Erdenborg informerar att det är tre utresande på tandhygienistprogrammet och tre 
inresande. Det har fungerat mycket bra på kliniken för de inresande. De inresande 
studenterna på tandläkarprogrammet har fått en föreläsning om tandhygienistprofessionen, 
det ska sedan hållas IPL-aktiviteter med båda program. Arbete pågår med ett förslag på en 
reviderad urvalsprocess för utresande studenter.  

Nikolaos Christidis informerar att OF har gjort en enkät till studenterna om önskemål om 
nya partnerlärosäten, tandläkarprogrammet ska därför undersöka möjligheterna gällande 
Charité Berlin och Zagreb. Det är 14 utresande och 16 inresande på programmet. Ett möte 
med partneruniversitetet i Leuven har hållits för att säkerställa att utbytet fungerar på ett 
bra sätt.  

§ 17  
Övriga frågor 
Catharina Hultgren informerar om en grundkurs i Canvas studio som ges måndagen 24/3.  

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

Paula Karlsson 

Justeras Justeras 

Karin Garming Legert Nikolaos Christidis 
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Elisabeth Augustinsson Palmqvist, studierektor TL 
Efthimia Panagiotidou, studierektor KUT 
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Ledamöter 

 
 
 
Adjungerade ledamöter 
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§ 1  
Mötets öppnande 
Vice ordförande Nikolaos Christidis, som leder dagens möte, förklarar det öppnat. 

§ 2  
Justering av dagens protokoll 
Ibrahim Firas utses att tillsammans med vice ordföranden justera dagens protokoll. 

§ 3  
Godkännande av föredragningslista 
Föredragningslistan godkänns. 

§ 4  
Anmälan av protokoll och beslut 
a) Föregående protokoll 2025:02 
b) Ordförandebeslut 2025:02 Ansökan om undantag terminstider 
c) PD-beslut TL 2025:02 Internationaliseringsmedel 
d) PD-beslut TL 2025:03 Internationaliseringsmedel 
 
Protokollet och besluten läggs till handlingarna. 

§ 5  
Beslut om delegering av beslutsrätt gällande stipendier 
Dnr 1-501/2025 

Bilaga: Förslag till beslut  

Nikolaos Christidis föredrar ärendet och informerar att det finns ett behov av att delegera 
beslutsrätten gällande stipendiater ur två stiftelser för tandläkarstudenter. Diskussion följer.  

Utbildningsnämnden Dentmed beslutar, efter votering: 

att delegera beslutsrätt gällande stipendiater och medel ur Fru Wilhelmina Hiertas 
stipendiestiftelse och Odontologiska föreningens stipendiestiftelse till 
programdirektor för tandläkarprogrammet, enligt förslag.  

§ 6  
Rapport från FOG 
Nikolaos Christidis, Sebastian Malmqvist och Paula Karlsson informerar om frågor som 
diskuterades under FOG (Forum för odontologisk grundutbildning) som hölls den 3-4 april i 
Göteborg. Utbildningsnämnden diskuterar kort kring de olika frågorna.  

- AI i undervisning och examination 

- EPA (Entrustable professional activities)  

- Presentationsteknik och visuell kommunikation 

- Genomströmning och olika aktiviteter för att främja den 

- Studenter och det akademiska/professionella språket 
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- Undervisningslokaler 

- Alternativt urval 

- Olika administrativa processer som återupptag, antagning till senare del och 
tillgodoräknanden 

Studenterna som deltog vid FOG var väldigt aktiva och bidrog mycket till diskussionerna. 
Nästkommande FOG hålls på KI, preliminära datum är den 9-10 april 2026.  

§ 7  
Diskussion om utdrag ur belastningsregistret och klinisk färdighetsträning 
Nikolaos Christidis föredrar ärendet och ställer frågan om det är önskvärt eller möjligt att ta 
utdrag ur belastningsregistret inför studenters VIL på Universitetstandvården. Universitetet 
har inte rätt att begära utdrag ur belastningsregistret, men får göras av verksamhet där 
VIL/VFU bedrivs . För närvarande görs inga utdrag vid studenternas VFU på 
tandhygienistprogrammet eller KUT. UN diskuterar frågan där följande framkommer:  

- Vilka åtgärder ska göras om något framkommer i utdraget? Hur ska vi hantera 
informationen och vad går gränsen – vilka brott är allvarliga nog för att förhindra 
klinisk färdighetsträning med patient? 

- Ordförande och GUA Karin Garming Legert behöver ta frågan vidare till 
tandvårdschefen Patricia de Palma. 

§ 8  
Ledamot i Rådet för tentamensservice 
Nikolaos Christidis informerar att Jesper Dalum har föreslagits till ledamot i Rådet för 
tentamensservice.  

§ 9  
Information om donationsprofessur 
Nikolaos Christidis informerar att institutionen för odontologi har mottagit en donation och  

att Familjen Linds professur i integrativ odontologi ska inrättas. Professuren ska utlysas i 
höst.  

§ 10  
Information om VFU 
KUT – Efthimia Panagiotidou informerar att studenternas VFU på Folktandvården, Region 
Dalarna har gått mycket bra. VFU-handledaren i Dalarna har meddelat att de flesta 
studenter redan har hunnit med sina kurskrav, men viss behandling med bettskena och 
protetik återstår. Studenterna har undersökt alla åldersgrupper inom pedodonti, vilket inte 
var möjligt förra omgången. Några studenter har fått byta studentpartner av olika 
anledningar. För att stärka studenternas kommunikationsförmåga inför sin VFU ska de i 
nästa antagningsomgång genomföra övningar med en avatar.  



 

 

Utbildningsnämnden Dentmed 

Protokoll 2025:03 
Sammanträde 2025-04-22 

4 (5) 

Tandhygienistprogrammet – Sebastian Malmqvist informerar att processen med att utöka 
VFU för närvarande ligger på is. Studenterna på termin 6 är klara med sin VFU, den har 
fungerat bra. En enkät har gjorts som kan presenteras vid ett kommande möte.  

Tandläkarprogrammet – Nikolaos Christidis informerar att avtal om VFU har skickats till de 
regioner som är involverade.  

§ 11  
Information om avnämarenkät 
Nikolaos Christidis informerar att en avnämarenkät ska göras under HT25. Han ställer frågan 
om ledamöterna i UN har uppgifter om lämpliga avnämare som kan svara på enkäten och 
föreslår även att Karin Garming Legert kontaktar UN:s avnämarrepresentant Silvio Kosovic i 
frågan.  

§ 12  
Information från avnämaren 
Punkten utgår. 

§ 13  
Information från studentkåren  
Dominique Bellerud informerar att Odontologiska Föreningen har arbetat med 
verksamhetsstödet, de har tillsatt en representant till rådet för tentamensservice och även 
studenter till intro crew för de nyantagna studenterna i höst. De har haft ett möte i 
Odontologiskt studentforum för OF:s alla studentrepresentanter vilket var väldigt givande. 
OF har en kommitté som arbetar med Odontologiska spelen som hålls den 28-31 augusti 
2025.  

Ibrahim Firas informerar att han har deltagit i ett forum för antibakteriell resistens och i FOG, 
samt att studentkårerna på de olika lärosätena försöker starta upp ett gemensamt forum.  

§ 14  
Information om internationalisering 
Nikolaos Christidis informerar att studentutbytet med inkommande/utresande studenter 
på tandläkarprogrammet är avslutat; en enkät har gjorts som ska presenteras vid SAMINK. 
De inkommande studenterna är nöjda med sin kliniska träning, de har också fått auskultera 
på specialistkliniken. Lärare från Uganda och Zimbabwe kommer till KI på utbyte under 
vårterminen. Ett seminarium för internationalisering på hemmaplan ska genomföras i maj 
med studenter på termin 10.  

Jonas Erdenborg informerar att utbytet på tandhygienistprogrammet är avslutat; en enkät 
till inresande och utresande har gjorts. Studenterna är nöjda; dock har det inte fungerat helt 
för en student som var på lärosätet i Rom, detta ska följas upp. Ett lunchseminarium 
kommer att hållas av de tandläkare som kommer på lärarutbyte, tandhygienistprogrammet 
ska träffa dem och prata om sin profession.  
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§ 15  
Övriga frågor 
Björn Meister ställer frågan om någon av ledamöterna har information om hur 
Fakultetsnämndens forskningsmedel baserat på utbildningsprestationer ska fördelas från 
kursansvarig institution till momentansvariga institutioner. Diskussion följer. 

 

 

 

Vid protokollet 

Paula Karlsson 

Justeras Justeras 

Nikolaos Christidis Ibrahim Firas 
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TL/KUT 
Sebastian Malmqvist, lärarrepresentant, programdirektor TH 
Kåre Buhlin, lärarrepresentant 
Jonas Erdenborg, studierektor TH 
Björn Meister, lärarrepresentant, Inst. för neurovetenskap 
Catharina Hultgren, lärarrepresentant, Inst. för laboratoriemedicin 
Dominique Bellerud, studentrepresentant 
 

Adjungerade ledamöter 
 

Elisabeth Augustinsson Palmqvist, studierektor TL 
Efthimia Panagiotidou, studierektor KUT 
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Silvio Kosovic, Folktandvården, Region Stockholm  
Josephine Srifa, studentrepresentant 
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Georgios Belibasakis, forskningsansvarig  

 

 

 

 

 



 

 

Utbildningsnämnden Dentmed 

Protokoll 2025:04 
Sammanträde 2025-06-16 

2 (6) 

§ 1  
Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 2  
Justering av dagens protokoll 
Jonas Erdenborg utses att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll. 

§ 3  
Godkännande av föredragningslista 
Föredragningslistan godkänns. 

§ 4  
Anmälan av protokoll och beslut 
a) Föregående protokoll 2025:03 
b) Ordförandebeslut 2025:03 Antagningstal HT25 
c) PD-beslut TL 2025:04 Internationaliseringsmedel 
d) PD-beslut TL 2025:05 Internationaliseringsmedel 
 
Protokollet och besluten läggs till handlingarna. 

§ 5  
Information från VFU KUT 
Stavroula Stamouli (VFU-samordnare/momentansvarig) informerar om avslutad VFU för 
KUT-studenterna VT25. Det var en duktig grupp som blev klara med flera kurskrav innan 
påsk. De har behandlat ca 1200 patienter och har bland annat varit på särskilt boende/haft 
uppsökande verksamhet. Stavroula har gjort en kort enkät till patienterna; 90% av dem är 
mycket nöjda med behandlingen och bemötandet. Väntetid på behandling har påverkat 
svarsresultatet negativt för vissa av patienterna. VFU-enkäten till studenterna (3 frågor med 
50% svarsfrekvens) visar att de är mycket nöjda och uppskattar att de haft så många 
patienter och med stor variation. Jämfört med förra året har studenterna i år förberett sig 
mer inför boendet i Dalarna; vissa har tagit med sig familjen. Det var också positivt att det 
fanns fler handledare än förra året. Det har varit något svårt med vissa kurskrav som pelare 
och bettskena, då det inte fanns patienter med detta behov – detta har diskuterats med 
huvudhandledaren om hur det ska hanteras i framtiden. Utfallet för Region Dalarna har varit 
positivt då studenterna har tagit hand om patienter/har betat av revisionsköer – dessutom 
kommer tre av KUT-studenterna att stanna i området och jobba där. 

§ 6  
Rapport VFU-enkät TH 
Michelle Lau (kursansvarig för kursen på T6 där VFU ingår) informerar om studenternas VFU 
på tandhygienistprogrammet VT25. Studenterna är på en FTV-klinik under 15 dagar där de 
undersöker och behandlar barn/ungdomar/unga vuxna. I år var det 30 studenter på 28 
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kliniker. Svaren i VFU-enkäten (10 påståenden med ca 77% svarsfrekvens) varierar mellan 4,1 
och 4,5 på en skala 1-5. Resultatet för frågorna om introduktionen, bemötandet på kliniken, 
om det har varit lärorikt och om VFU:n har bidragit till professionella utvecklingen är samma 
som 2024. Frågor som gällde handledning och återkoppling fick något lägre poäng än 2024 
men är fortfarande höga (4.,1). Frågor som gällde utveckling av kunskaper och färdigheter, 
om VFU byggde vidare på tidigare kurser, samarbete med andra yrkesgrupper, samt värdet 
av VFU fick något högre poäng än förra året. Sammantaget är studenterna nöjda och tycker 
att VFU är lärorikt och ett bra utbildningsinslag.  

FTV har gjort en egen enkät till sina handledare där 27 personer svarade. Den handlade bl.a. 
om upplägget, handledarutbildningen och studenternas förberedelser och fick ett bra 
resultat.  

Som del av utvecklingen av VFU ska Michelle undersöka om vi kan ta fram ett digitalt 
bedömningsformulär till handledarna och se över handledarutbildningen.  

Utbildningsnämnden diskuterar handledarutbildningen för FTV.  

§ 7  
Beslut om urvalsprocess utresande studenter TH 
Dnr: 3-2618/2025 

Bilaga: Förslag till beslut 

Jonas Erdenborg föredrar ärendet. Förslagna förändringar beror delvis på att programmet 
nu är treårigt, samt syftar till att tillse att studenterna ligger i fas med sina studier och att 
kvalitetssäkra processen.  

Utbildningsnämnden Dentmed beslutar: 

att fastställa följande förändringar i tandhygienistprogrammets urvalsprocess för 
utbytesstudier från och med VT26, enligt förslag: 

- Studenten ska vid tiden för ansökan vara godkänd i samtliga kurser termin 1-4 för att gå 
vidare i urvalsprocessen, istället för nuvarande krav på 60 hp.  

- En kort intervju ska genomföras för att gå vidare i urvalsprocessen, förutom för det 
nuvarande motiveringsbrevet.  

§ 8  
Beslut om ledamot i SSK 
Karin Garming Legert föredrar ärendet. Det är önskvärt att samtliga studierektorer ingår som 
ledamöter i den Studiesociala kommittén. Utbildningsnämnden diskuterar möjligheten att få 
en KUT-student till SSK; Dominique Bellerud undersöker detta i höst när de nya studenterna 
startat.  

Utbildningsnämnden Dentmed beslutar: 

att utse Efthimia Panagiotidou, studierektor för KUT, till ledamot i Studiesociala 
kommittén.  
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§ 9  
Diskussion om mötestider för nämnden och beslut om mötestider HT25 
Karin Garming Legert föredrar ärendet. Utbildningsnämnden diskuterar antal möten per 
termin. Vi fortsätter med fyra under höstterminen men ska testa att ha tre möten under 
VT26.  

Utbildningsnämnden Dentmed beslutar: 

att fastställa följande datum för sammanträden för HT25: 

18 september kl. 9-11.30 
21 oktober kl. 13-15.30 
17 november kl. 13-15.30 
18 december kl. 13.30-16 

§ 10  
Återrapportering och uppföljning av aktivitetsplanerna 2025  
Bilaga: Återrapport mall och aktivitetsplaner 

Karin Garming Legert går igenom områdena som ska återrapporteras för 2025. 
Utbildningsnämnden diskuterar bl.a.: 

- Medel för forskning som ska användas i utbildningens genomförande 

- Medie- och informationskunnighet och hur det ingår i våra utbildningar 

- Samverkan med det omgivande samhället 

Sebastian Malmqvist och Nikolaos Christidis informerar om arbetet med aktiviteter i 
programmens kvalitetsplaner för 2025.  

§ 11  
Information om TAPIL 
Föredragande: Karin Garming-Legert 

Information om TAPIL-urvalet till HT25. 

Punkten bordläggs till nästa möte. 

§ 12  
Information om KUT 
Nikolaos Christidis informerar om urvalet till KUT HT25. Urvalet är avslutat; det var många 
bra sökande. 16 studenter har antagits till utbildningen, vissa av dem har inte fått godkänt 
på den teoretiska delen av Socialstyrelsens kunskapsprov men har ändå klarat 
urvalsprocessen väl. Några sökande med höga poäng på kunskapsprovets teoretiska del har 
inte fått så höga poäng i intervjuerna, detta kanske kan bero på bristande språkförmåga. 

Utbildningsnämnden diskuterar kunskapsprovet och på vilket sätt språket testas genom de 
typer av frågor som ingår.  
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§ 13  
Information från avnämaren 
Punkten utgår då avnämaren har förhinder och inte kan delta i mötet.   

§ 14  
Information från studentkåren  
Dominique Bellerud informerar att OF har haft ett möte med intro crew om aktiviteterna för 
de nyantagna studenterna på termin 1 i höst. Det har också hållits ett möte med 
odontologiskt studentforum där studentrepresentanterna inom våra program deltar – där 
har diskussionerna gällt t.ex. byte av klinikpartner. OF har haft representanter i Curriculum 
council som har rapporterat att de har blivit lyssnade på. OF har diskuterat med de andra 
lärosätena på campus Flemingsberg om att samarbeta för att stärka campuskänslan vilket 
är viktigt för tillhörigheten och för att få studenterna att stanna kvar i utbildningen. OF har 
haft en fotbollsmatch med Södertörns högskola.  

§ 15  
Information om internationalisering 
Jonas Erdenborg informerar att tandhygienistprogrammet har träffat lärarna från Zimbabwe 
och Uganda som nyligen var på KI; de diskuterade tandhygienistutbildningen och 
professionen. En av lärarna från Uganda deltog även på ett kliniskt pass med 
tandhygieniststudenter på termin 4. Nordplus-samarbetet med student- och lärarutbyte 
avslutas och övergår till Erasmus. Deadline för att ansöka om utbytesstudier på 
programmet är 5 september. En grupp lärare åker till Lissabon i september för att 
kvalitetssäkra och utveckla samarbetet med det lärosätet. 

Nagihan Bostanci informerar för tandläkarprogrammet att det var lågt studentdeltagande 
vid presentationen som hölls av lärarna från Zimbabwe och Uganda; detta behöver 
diskuteras till nästa år. För att kvalitetssäkra våra utbyten har inkommande och utresande 
studenter svarat på enkäter; resultaten ska vi arbeta vidare med. Bästa student för 
internationalisering har för första gången nominerats bland de som tog examen VT25.  

Nagihan informerar för båda program att Giulia Grillo Mikrut återigen är vår internationella 
handläggare. Institutionen har haft ett besök från Kina under våren, ett till är på gång i 
sommar – dessa diskussioner fokuserar på forskning, inte utbildning. Den 20 maj hölls ett 
möte med KI:s internationaliseringsansvariga som fokuserade på en rapport om 
undervisning på KI på engelska. Andra internationaliseringsfrågor som KI har arbetat med 
under den senaste perioden är: 

• Ett pilotprojekt på KI om certificate of global competence.  

• Ytterligare resebidrag för studenter som åker på utbyte via tåg.  

• Free mobility: stöd till studenter som åker på utbyte utanför utbytesavtal.  
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§ 16  
Övriga frågor 
Karin Garming Legert informerar att institutionens administrativa chef Åsa Diberius har 
utsett Paula Karlsson till huvudföredragande i utbildningsnämnden. Denna funktion är ny 
och beskrivs i KI:s anvisningar för kurs- och programansvar för utbildning på grundnivå och 
avancerad nivå.  

 

 

 

Vid protokollet 

Paula Karlsson 

Justeras Justeras 

Karin Garming Legert Jonas Erdenborg 
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